
Inovační komise 17.4.2024
Přítomni: Zuzana Šrůmová, Petr Skřivan, Petr Macoun, Michal Seidl, Hany Farghali, Jan
Jurák, Pavel Bečvář, Lukáš Hejduk
Omluveni: Libuše Adamczyková, Petra Kazdová

č Bod jednání Věc Výstup

1 Hlášení závad:
Jak to funguje?
Jaká je míra
adopce?

Stručně: Adopce dobrá, věci jsou
odbavovány, občas dochází ke
komunikačním šumům, které ale řešíme v
průběhu. Úzká hrdla se ukážou časem.
Schůzka s klíčovými uživateli na úřadě bude
cca za měsíc.

Komise vzala informace a ukázku
systému na vědomí

2 Galileo – Pracovní
verze nového
webu města

Máme návrh grafiky nového webu – základní
podoba vstupní stránky, návrh komponent.
Rozložení a náplň jednotlivých stránek bude
následně v kompetencích administrátorů,
počítá se s omezenými přístupy pro jednotlivé
odbory, ale i příspěvkové či spolupracující
organizace.

Komise vzala informace a ukázku
systému na vědomí, včetně informací
o pracích nutných pro spuštění webu

3 Informační
koncepce - rychlé
výstupy

Komise byla seznámena s prioritními
zjištěními procesu zpracovávání informační
koncepce zde:
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1-3M
sJs95HQVRkhQx4cs9N1ewJZtsUpxgheU1Th
ouVNQ/edit?usp=sharing

Komise konstatovala, že dané
výstupy, které současně tvoří úkoly
pro město, je nutné prioritizovat.
Aby to bylo možné, je potřeba u
jednotlivých bodů zjistit míru rizika
finančních ztrát, míru zvyšování režií
práce úřadu (klopotnost, chybovost,
snižování kapacity pracovníků) a
právního postihu. Tato prioritizace
proběhne s Michalem Radou jako
konzultantem pro informační
koncepci a následně s městským
právníkem a bude podkladem pro to,
aby komise mohla radě města
doporučit další postup.

6 SWOT Příště. :-)


